

Gold Member Exclusive Birthday Privileges – Terms & Conditions
名胜世界盛情卡（金卡）会员生日优惠 – 条款及条件
Khusus Anggota Gold – Syarat dan ketentuan

Ocean Restaurant:

- Prior online reservation citing the promo code 'INVGDBDSET' is required to be made through RWS' website, <https://www.rwsentosa.com/en/restaurants/ocean-restaurant>.
- Voucher valid for dine-in at Ocean restaurant only (Located at Equarius Hotel, West B1M Carpark).
- Voucher applicable for Lunch: 11.30am (1st Seating); 1.30pm (2nd Seating).
- Voucher valid till 31 December 2021 or 3 months starting from your birthday month in 2021, whichever is earlier. Valid for one time use only & not exchangeable for cash in part or full.
- RWS Invites Members need to be personally present with their valid RWS Invites Gold Card, original voucher and NRIC/passport for verification purpose at the time of order and upon payment.
- Voucher is not valid during eves of Public Holidays and Public Holidays, special occasions and black-out dates as determined by Resorts World Sentosa.
- Voucher is not valid in conjunction with other promotions, offers, discounts and privileges, unless otherwise stated.
- RWS Invites Programme Terms and Conditions apply.
- RWS reserves the right to not accept any vouchers that have or appear to have been forged, damaged, defaced or otherwise tampered with.
- RWS reserves the right to amend any terms and conditions at any time without prior notice.

海之味水族餐厅:

- 需通过圣淘沙名胜世界网站 <https://www.rwsentosa.com/zh-cn/restaurants/ocean-restaurant> 进行在线预订，并注明促销代码 'INVGDBDSET'。
- 优惠券仅限在海之味水族餐厅店内使用（位于逸濠酒店 - West B1M 停车场）。
- 优惠券适用于午餐：11.30am（第一席）；1.30pm（第二席）。
- 优惠券有效期至 2021 年 12 月 31 日或在您 2021 年的生日月份起 3 个月内，以较早的日期为准。优惠券仅可使用一次，不能部分或全额兑换现金。
- 名胜世界盛情会员需要在点餐和付款时亲自出示有效的名胜世界盛情金卡、礼券原件及身份证/护照，以进行验证。
- 优惠券在公众假期及前夕、特殊场合和圣淘沙名胜世界规定的限制期内无效。
- 优惠券不可与其他促销、优惠、折扣和特权一起使用，除非另有说明。
- 附带名胜世界盛情卡条款及条件。
- 圣淘沙名胜世界保留不接受任何伪造、损坏、污损或其他篡改的凭证的权利。
- 圣淘沙名胜世界保留随时修改任何条款和条件的权利，恕不另行通知。

Ocean Restaurant:

- Sebelum reservasi online kutipkan kode promo 'INVGDBDSET' harus dilakukan melalui situs web RWS, <https://www.rwsentosa.com/id-id/restaurants/ocean-restaurant>.
- Voucher hanya berlaku untuk di restoran Ocean (Equarius Hotel, West B1M Carpark).
- Voucher berlaku untuk Makan Siang: 11:30 (Tempat Duduk ke-1); 13:30 (Tempat Duduk ke-2).
- Voucher berlaku hingga 31 Desember 2021 atau 3 bulan sejak bulan ulang tahun Anda pada 2021, mana saja yang lebih dahulu. Berlaku hanya untuk satu kali penggunaan & tidak dapat ditukar dengan uang tunai baik sebagian atau seluruhnya.
- Anggota RWS Invites harus hadir secara pribadi dengan Kartu Emas RWS Invites, voucher asli dan NRIC/paspor mereka yang masih berlaku untuk keperluan verifikasi pada saat pemesanan dan setelah pembayaran.
- Voucher tidak berlaku selama malam sebelum hari Libur dan Libur Nasional, acara-acara khusus dan tanggal black-out sebagaimana ditentukan oleh Resorts World Sentosa.
- Voucher tidak bisa digabung dengan promosi, penawaran, diskon, dan hak istimewa lainnya, kecuali dinyatakan sebaliknya.
- Syarat dan Ketentuan Program RWS Invites berlaku.
- RWS berhak untuk tidak menerima voucher yang telah atau tampaknya sudah dipalsukan, rusak, rusak atau dirusak.
- RWS berhak untuk mengubah syarat dan ketentuan apa pun kapan saja tanpa pemberitahuan sebelumnya.

Osia Steak and Seafood Grill:

- Prior online reservation citing the promo code 'INVGDBDSET' is required to be made through RWS' website, <https://www.rwsentosa.com/en/restaurants/osia>.
- Voucher valid for dine-in at Osia Steak & Seafood Grill restaurant only (Located at Festive Walk).
- Voucher applicable for Lunch: 11.30am (1st Seating); 1.30pm (2nd Seating).
- Voucher valid till 31 December 2021 or 3 months starting from your birthday month in 2021, whichever is earlier. Valid for one time use only & not exchangeable for cash in part or full.
- RWS Invites Members need to be personally present with their valid RWS Invites Gold Card, original voucher and NRIC/passport for verification purpose at the time of order and upon payment.
- Voucher is not valid during eves of Public Holidays and Public Holidays, special occasions and black-out dates as determined by Resorts World Sentosa.
- Voucher is not valid in conjunction with other promotions, offers, discounts and privileges, unless otherwise stated.
- RWS Invites Programme Terms and Conditions apply.
- RWS reserves the right to not accept any vouchers that have or appear to have been forged, damaged, defaced or otherwise tampered with.
- RWS reserves the right to amend any terms and conditions at any time without prior notice.

澳西亚牛扒海鲜烧烤:

- 需通过圣淘沙名胜世界网站 <https://www.rwsentosa.com/zh-cn/restaurants/osia> 进行在线预订, 并注明促销代码 'INVGDBDSET'。
- 优惠券仅限在澳西亚牛扒海鲜烧烤店内使用 (位于节庆大道)。
- 优惠券适用于午餐: 11.30am (第一席); 1.30pm (第二席)。

- 优惠券有效期至 2021 年 12 月 31 日或在您 2021 年的生日月份起 3 个月内，以较早的日期为准。优惠券仅可使用一次，不能部分或全额兑换现金。
- 名胜世界盛情会员需要在点餐和付款时亲自出示有效的名胜世界盛情金卡、礼券原件及身份证/护照，以进行验证。
- 优惠券在公众假期及前夕、特殊场合和圣淘沙名胜世界规定的限制期内无效。
- 优惠券不可与其他促销、优惠、折扣和特权一起使用，除非另有说明。
- 附带名胜世界盛情卡条款及条件。
- 圣淘沙名胜世界保留不接受任何伪造、损坏、污损或其他篡改的凭证的权利。
- 圣淘沙名胜世界保留随时修改任何条款和条件的权利，恕不另行通知。

Osia Steak and Seafood Grill:

- Sebelum reservasi online kutipkan kode promo 'INVGDBDSET' harus dilakukan melalui situs web RWS, <https://www.rwsentosa.com/id-id/restaurants/osia>.
- Voucher hanya berlaku untuk di restoran Osia Steak & Seafood Grill (Terletak di Festive Walk).
- Voucher berlaku untuk Makan Siang: 11:30 (Tempat Duduk ke-1); 13:30 (Tempat Duduk ke-2).
- Voucher berlaku hingga 31 Desember 2021 atau 3 bulan sejak bulan ulang tahun Anda pada 2021, mana saja yang lebih dahulu. Berlaku hanya untuk satu kali penggunaan & tidak dapat ditukar dengan uang tunai baik sebagian atau seluruhnya.
- Anggota RWS Invites harus hadir secara pribadi dengan Kartu Emas RWS Invites, voucher asli dan NRIC/paspor mereka yang masih berlaku untuk keperluan verifikasi pada saat pemesanan dan setelah pembayaran.
- Voucher tidak berlaku selama malam sebelum hari Libur dan Libur Nasional, acara-acara khusus dan tanggal black-out sebagaimana ditentukan oleh Resorts World Sentosa.
- Voucher tidak bisa digabung dengan promosi, penawaran, diskon, dan hak istimewa lainnya, kecuali dinyatakan sebaliknya.
- Syarat dan Ketentuan Program RWS Invites berlaku.
- RWS berhak untuk tidak menerima voucher yang telah atau tampaknya sudah dipalsukan, rusak, rusak atau dirusak.
- RWS berhak untuk mengubah syarat dan ketentuan apa pun kapan saja tanpa pemberitahuan sebelumnya.

Syun:

- Prior online reservation citing the promo code 'INVGDBDSET' is required to be made through RWS' website, <https://www.rwsentosa.com/en/restaurants/syun>.
- Voucher valid for dine-in at Syun only (Located at Festive Walk).
- Voucher applicable for Dinner: 6pm (1st Seating); 8pm (2nd Seating).
- Voucher valid till 31 December 2021 or 3 months starting from your birthday month in 2021, whichever is earlier. Valid for one time use only & not exchangeable for cash in part or full.
- RWS Invites Members need to be personally present with their valid RWS Invites Gold Card, original voucher and NRIC/passport for verification purpose at the time of order and upon payment.
- Voucher is not valid during eves of Public Holidays and Public Holidays, special occasions and black-out dates as determined by Resorts World Sentosa.
- Voucher is not valid in conjunction with other promotions, offers, discounts and privileges, unless otherwise stated.
- RWS Invites Programme Terms and Conditions apply.

- RWS reserves the right to not accept any vouchers that have or appear to have been forged, damaged, defaced or otherwise tampered with.
- RWS reserves the right to amend any terms and conditions at any time without prior notice.

Syun 春日本料理:

- 需通过圣淘沙名胜世界网站 <https://www.rwsentosa.com/zh-cn/restaurants/syun> 进行在线预订，并注明促销代码 'INVGDBDSET'。
- 优惠券仅限在 Syun 春日本料理餐厅店内使用（位于节庆大道）。
- 优惠券适用于晚餐: 6pm (第一席); 8pm (第二席)。
- 优惠券有效期至 2021 年 12 月 31 日或在您 2021 年的生日月份起 3 个月内，以较早的日期为准。优惠券仅可使用一次，不能部分或全额兑换现金。
- 名胜世界盛情会员需要在点餐和付款时亲自出示有效的名胜世界盛情金卡、礼券原件及身份证/护照，以进行验证。
- 优惠券在公众假期及前夕、特殊场合和圣淘沙名胜世界规定的限制期内无效。
- 优惠券不可与其他促销、优惠、折扣和特权一起使用，除非另有说明。
- 附带名胜世界盛情卡条款及条件。
- 圣淘沙名胜世界保留不接受任何伪造、损坏、污损或其他篡改的凭证的权利。
- 圣淘沙名胜世界保留随时修改任何条款和条件的权利，恕不另行通知。

Syun:

- Sebelum reservasi online kutipkan kode promo 'INVGDBDSET' harus dilakukan melalui situs web RWS, <https://www.rwsentosa.com/id-id/restaurants/syun>.
- Voucher hanya berlaku untuk di Restoran Syun (Terletak di Festive Walk).
- Voucher berlaku untuk Makan Malam: 18:00 (Tempat Duduk ke-1); 20:00 (Tempat Duduk ke-2).
- Voucher berlaku hingga 31 Desember 2021 atau 3 bulan sejak bulan ulang tahun Anda pada 2021, mana saja yang lebih dahulu. Berlaku hanya untuk satu kali penggunaan & tidak dapat ditukar dengan uang tunai baik sebagian atau seluruhnya.
- Anggota RWS Invites harus hadir secara pribadi dengan Kartu Emas RWS Invites, voucher asli dan NRIC/paspor mereka yang masih berlaku untuk keperluan verifikasi pada saat pemesanan dan setelah pembayaran.
- Voucher tidak berlaku selama malam sebelum hari Libur dan Libur Nasional, acara-acara khusus dan tanggal black-out sebagaimana ditentukan oleh Resorts World Sentosa.
- Voucher tidak bisa digabung dengan promosi, penawaran, diskon, dan hak istimewa lainnya, kecuali dinyatakan sebaliknya.
- Syarat dan Ketentuan Program RWS Invites berlaku.
- RWS berhak untuk tidak menerima voucher yang telah atau tampaknya sudah dipalsukan, rusak, rusak atau dirusak.
- RWS berhak untuk mengubah syarat dan ketentuan apa pun kapan saja tanpa pemberitahuan sebelumnya.